
Komisia kultúry a cestovného ruchu pri MsZ Trenčín 

Zápisnica 

 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 21.05.2024 o 13:00 hod. 

v Sobášnej sieni na I. poschodí MsÚ, Mierové námestie 1/2, Trenčín 

Prítomní: 

1. Martin Barčák (člen) 
2. Mgr. Martin Petrík (člen) 
3. Mgr. Kamil Bystrický (člen) 
4. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) 
5. Dominik Gabriel (člen) 
6. Martin Potočný (odborník) 

Ospravedlnení: 

7. Mgr. Ľubomír Bobák (odborník) – ospravedlnený 
8. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) - ospravedlnený 

Garanti: 

9. Mgr. Michaela Třetinová 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Prerokovanie Návrhu Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2023 
3. Stanovisko k Návrhu na zápis do kroniky Mesta Trenčín za rok 2023 
4. Rôzne 

Bod 1) Otvorenie 

p. Bystrický – privítal prítomných, predsedom komisie p. Vaňom bol vzhľadom 

na jeho neprítomnosť poverený jeho zastupovaním. Vyzval na prípadné doplnenie 

programu. 

p. Bystrický – predniesol návrh na zaradenie bodu Stanovisko k hospodárskemu 

výsledku mesta Trenčín za rok 2023. Navrhol tento bod zaradiť pod číslom 2, čim by 

sa ostatné body prečíslovali. Následne vyzval na hlasovanie. 

Hlasovanie:   ZA:  3  (D. Gabriel, K. Bystrický, M. Barčák) 
PROTI: 0    
ZDRŽAL SA: 2  (M. Potočný, Z. Mišáková) 
NEHLASOVAL: 1 (M. Petrík) 

Navrhovaný doplňujúci bod nebol schválený. 



p. Bystrický – vyzval na hlasovanie o pôvodnom predloženom programe. 

Hlasovanie:   ZA:  6  (M. Petrík, K. Bystrický, Z. Mišáková, D. Gabriel, 
     M. Potočný, M. Barčák) 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 
Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Prerokovanie Návrhu Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2023 
3. Stanovisko k Návrhu na zápis do kroniky Mesta Trenčín za rok 2023 
4. Rôzne 

Bod 2) Prerokovanie Návrhu Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2023 

p. Bystrický – vyzval na diskusiu k danému bodu. Nakoľko nikto z prítomných nemal 

žiadne doplnenie, ani návrh, vyzval na hlasovanie k uzneseniu. 

Uznesenie 2: Komisia kultúry a cestovného ruchu berie na vedomie Návrh 

Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2023. 

Hlasovanie:   ZA:  6  (M. Petrík, K. Bystrický, Z. Mišáková, D. Gabriel,   
     M. Potočný, M. Barčák) 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  

Uznesenie bolo prijaté. 

Bod 3) Stanovisko k Návrhu na zápis do kroniky Mesta Trenčín za rok 2023 

p. Bystrický – otvoril diskusiu k predmetnému bodu. Nikto z prítomných nemal 

k bodu výhrady a preto vyzval na hlasovanie o uznesení. 

Uznesenie 2: Komisia kultúry a cestovného ruchu berie na vedomie Návrh na 

zápis do kroniky Mesta Trenčín za rok 2023. 

Hlasovanie:   ZA:  6  (M. Petrík, K. Bystrický, Z. Mišáková, D. Gabriel,   
     M. Potočný, M. Barčák) 

PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 



Bod 4) Rôzne 

p. Bystrický – otvoril diskusiu 

p. Bystrický – chce spomenúť tému, týkajúcu sa hospodárskeho výsledku Mesta 

Trenčín – je to k bodu, ktorý chcel pôvodne doplniť do rokovania. Je tu žiadosť 

vedenia KKC Hviezda o pridelenie sumy 100 000 €. Súhlasí s pomocou Hviezde, ale 

za podmienky, že z žiadanej sumy 100.000 € by bolo vyčlenených 50 000 €, ktoré by 

boli venovaných novému 2. dotačnému kolu v oblasti kultúry, ktoré by bolo viazané 

na aktivity vo Hviezde. Teda žiadosti by si mohli podať všetky fyzické a právnické 

osoby v zmysle VZN. Podujatia by sa museli realizovať výlučne vo Hviezde, ale 

s dotáciami by hospodárili dané subjekty. Hviezda by si mohla manažovať 

zostávajúcich 50 000 €.  

p. Barčák – pýtal sa na detaily naviazania dotácie na to, že sa musí minúť v KKC 

Hviezda. 

p. Gabriel – predstavuje si to tak, že by to bola samotná Hviezda, ktorá otvorí toto 

grantové kolo.  

p. Barčák – bolo by to vlastne „odpustenie nájmu“? T.j. Hviezda by nemala príjem od 

účinkujúceho, ale mesto by nájom namiesto nich zaplatilo? 

p. Gabriel – áno, hodnota by zostala tam. Zároveň by to bola reakcia aj na hlasy 

z minulých komisií, že grantové kolá by mali ísť hore. Dalo by sa to spojiť. 

p. Mišáková – podotkla, je potrebné, aby sa komisie zúčastnilo aj vedenie KKC 

Hviezda, nakoľko nie je možné prijať odporúčacie stanovisko pre úplne odlišné 

riešenie, bez toho aby sme mali presnú informáciu, či je to pre Hviezdu prijateľné. 

p. Petrík – ak ste o tom vedeli a máte to na papieri, mohli ste to doposlať a pozvať p. 

Bendu, aby k tomu povedal názor, pretože zatiaľ nikto nevie, ako to uchopiť. 

p. Gabriel – reagoval, že teraz nepotrebujeme vykreovať celý systém a jasnú 

formuláciu ako by to malo byť právne ošetrené. Z tohto tu by malo vyplynúť nejaké 

stanovisko alebo požiadavka na zmenu návrhu na prerozdelenie hospodárskeho 

výsledku na takýto účel a úrad sa s tým vysporiada.  

p. Petrík – dodal, že niektoré subjekty, ktoré dostali dotácie už v prvom dotačnom 

kole, majú svoje projekty napísané a umiestnené do KKC Hviezda. Teraz vlastne by 

malo byť nejaké druhé dotačné kolo, kde by peniaze (nájomné) žiadatelia nemuseli 

platiť, čo by tých z 1. kola uviedlo do nevýhody ... je to zatiaľ zmätočné. 

Toto čo kolegovia navrhli, sa môže pripraviť do budúceho grantového kola – nejakú 

časť tam vyčleňme na projekty pre Hviezdu v priestoroch Hviezdy a s Hviezdou. 

p. Mišáková – reagovala, že nemôže hlasovať za tento návrh. Chápe, že Hviezda 

potrebuje financie na fungovanie, za to zahlasuje. Ale nebude hlasovať za nejaké 

dodatočné podmienky, ktoré by sme do toho teraz mali vložiť, lebo nemá k tomu 

dostatok informácií. Obáva sa, že návrh by bol kontraproduktívny. 



p. Bystrický – pripomenul, že v bode Rôzne sa ani nehlasuje. Tento bod bol síce 

navrhnutý na zaradenie do programu, ale nebol odhlasovaný. Tu sa to následne 

otvorilo preto, aby sa otvorila diskusia na túto tému, predpokladá že bude 

pokračovať. 

p. Barčák – skonštatoval, že celkovo nemá dobrý pocit, lebo nemá vo veciach úplne 

jasno, lebo nemá dostatok informácií. Prikláňa sa k názoru kolegu, ale rozumie aj p. 

Mišákovej. Preto poprosí predsedu komisie, aby na niektorej z ďalších komisií, 

ideálne po letných mesiacoch 2024, bola diskusia s riaditeľom na tému čo 

potrebujete vo Hviezde, ako by sme mohli pomôcť. 

p. Petrík odišiel 

p. Bystrický – je to legitímna požiadavka zo strany KKC Hviezda. Cieľom komisie je 

„vyboxovať“ z hospodárskeho výsledku peniaze do kapitoly „kultúra“. Teraz tu máme 

jeden konkrétny návrh, že to má byť Hviezda. Takže sa do toho snažil vkľúčiť 

myšlienku, aby sa to týkalo aj subjektov, ktoré nie sú viazané na Hviezdu, ale tam by 

mohli pokračovať v nejakej činnosti kreatívneho charakteru. Takže by to v podstate 

zostalo v kultúre, ale nebolo by to viazané na manažment Hviezdy, ale ľudia by 

rozhodovali, aký typ podujatia dramaturgicky vo Hviezde vykonajú z peňazí, ktoré by 

dostali z Hospodárskeho výsledku. 

p. Barčák – oponoval, že pri tak dôležitých veciach je potrebné, aby tu vedenie KKC 

Hviezda bolo prítomné. 

p. Gabriel – dodal, že cieľom je skôr zvýšiť dotácie na kultúru všeobecne. V podstate 

si filozoficky nevie predstaviť vyčleniť z tohto balíka ďalšiu sumu na kultúru, pretože 

už týchto 100.000, ktoré idú do Hviezdy považuje za podporu kultúry. Pričom chápe 

že aj ostatné zložky mesta ako šport a podobne, majú rovnaké požiadavky ako 

komisia kultúry. toto bola akoby snaha vpratať sa do nápadu, ktorý už je na stole a do 

sumy, ktorá je na prerozdelenie a z toho vyčarovať nejakú podporu, ktorá je pre 

drobné subjekty v meste. 

p. Mišáková odišla 

p. Bystrický – nakoľko odchodom p. Mišákovej komisia stratila uznášaniaschopnosť, 

poďakoval sa prítomným a komisiu ukončil. 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

V Trenčíne, 24.mája 2024 

_________________________ 

Mgr. Kamil Bystrický 
predsedajúci KKaCR 


